
Vastgesteld verslag MR-vergadering  
 

Dinsdag 20 december 2022 19:30 uur 
Locatie: Notre Dame 

 
 

1. Opening, vaststelling agenda.  

 
De voorzitter opent om 19:30 uur de vergadering en heet iedereen welkom, en in het bijzonder onze 
controller die aanwezig is voor toelichting op de begroting.  
 
Een lid van de oudergeleding heeft zich afgemeld, maar wel vragen ingestuurd. Die heeft de 
voorzitter gedeeld met de overige leden van de MR.  
 
Vanuit de oudergeleding komt het verzoek om een agendapunt toe te voegen, namelijk de sociale 
veiligheid op school. Dit wordt geagendeerd onder 5a.  
 
Er is een mail binnengekomen van een ouder met de vraag wanneer de overgangsregeling besproken 
wordt. Dat is vandaag het geval.  
 
Petra stelt zich kort voor als nieuwe directeur-bestuurder en spreekt de wens uit dat ze graag op een 
prettige manier samenwerkt met de MR. Dat betekent voor haar een open informerende houding 
vanuit het bestuur en een kritische meedenkende houding vanuit de MR. Dit alles vanuit een 
gezamenlijk belang: het beste voor de school, zijn leerlingen en medewerkers.  
 

2. Mededelingen 
 

- Inrichting leerpleinen 
Voor de langere termijn zijn er plannen voor aanpassing van de leerpleinen. Dit duurt nog 
even; er moeten plannen gemaakt worden en op dit moment zijn materialen en arbeid 
kostbaar. Maar omdat de MR in een eerdere vergadering ook wensen had, zijn er nu wel 
alvast schermen geplaatst, waardoor het leerklimaat op de leerpleinen verbeterd is. De 
leerlinggeleding merkt op dat op het leerplein voor leerjaar 5 geen schermen staan. Ze staan 
wel op het stilte-plein en daar is het inderdaad minder rumoerig.  
 

- Cybersecurity (2FA) 
Onlangs is twee-factor-authenticatie ingesteld voor medewerkers, waarmee de technische 
kant van de cybersecurity verbeterd is. Neemt niet weg dat ook de gedragscomponent 
belangrijk is, en dit aandacht vergt. De oudergeleding merkt op dat leerlingen gebruik maken 
van hetzelfde netwerk en zij nog geen 2FA gebruiken. De schoolleiding voegt toe dat school 
daarom ook versleutelde mails wil gaan sturen als het privacygevoelige informatie betreft. 
Vanuit de personeelsgeleding komt de suggestie om een training aan medewerkers aan te 
bieden. De schoolleiding antwoordt dat er plannen zijn een scan op kwetsbaarheden uit te 
voeren, wellicht dat extra scholing daarop kan volgen.  
 

- Zonnepanelen Kleine Dame 
Twee weken geleden heeft minister Rob Jetten zonnepanelen op de Kleine Dame geopend. 
Dit is in samenwerking met een coöperatie uit de buurt tot stand gekomen. Notre Dame stelt 
het dak beschikbaar en heeft ook een aandeel. Op een vraag uit de personeelsgeleding 



antwoord de schoolleiding dat we ook kijken naar de mogelijkheid meer zonnepanelen op 
het hoofdgebouw te plaatsen.  
 

- Buitenlandreis leerjaar 4 
Er is mooi nieuws, de buitenlandreis gaat dit jaar door. Ruim 90% van de leerlingen heeft zich 
ingeschreven, ongeveer gelijk verdeeld over de bestemmingen Berlijn en Parijs. Ook goed 
nieuws is dat bijna alle ouders/verzorgers hebben aangegeven te willen en kunnen betalen, 
waarmee het ook financieel gedekt is.  

 
- Mededelingen vanuit de PMR 

Een lid van de personeelsgeleding ligt kort toe waar de PMR over gesproken heeft: 
o Begroting: komt hier ook aan de orde 
o Concept overgangsregeling leerjaar 3 naar leerjaar 4, komt hier aan de orde 
o Middelen werkdrukverlichting vanuit het Rijk, zowel over de middelen schooljaar 

2021-2022 als de middelen voor het huidige schooljaar en verder. Vanuit de 
oudergeleding komt de vraag of de school rekening houdt met het onderscheid 
tussen de collectieve component en de individuele component en dat werknemers 
bij het laatste het recht hebben om te kiezen tussen uitbetalen en taakverlichting. De 
schoolleiding beaamt dat, maar geeft aan dat de uren van vorig schooljaar al gewerkt 
zijn en dat voor de middelen voor komende jaren goede procesafspraken zijn 
gemaakt. Notre Dame volgt hiermee de richtlijnen van de bonden.   

o Evalueren huidige taakbeleid en mogelijke aanpassingen. Dit wordt belegd bij een 
werkgroep. Hiervoor is een tijdpad afgesproken, zodat het in april 2023 klaar is.  

 

3. Verslagen MR-vergaderingen 
 
a) Vastgesteld verslag van 6 oktober 2022, dit is ter informatie 
b) Conceptverslag van 8 november 2022, dit wordt per pagina besproken: 
 

- N.a.v. punt 1 (vaststelling agenda) merkt de voorzitter op dat er een nieuwe jaaragenda 
komt, die bij de MR terug op tafel komt.  

- N.a.v. punt 2 (beverproblematiek) wordt door de oudergeleding gevraagd naar de stand van 
zaken. Er zijn geen nieuwe ontwikkelingen. Het overleg is nog gaande.  

- N.a.v. punt 3 (verslagen MR-vergaderingen) wordt door de voorzitter gemeld dat de notulen 
geanonimiseerd op de site zijn geplaatst.  

- N.a.v. punt 6 (taalbeleid) merkt de personeelsgeleding op dat in een vorige vergadering ook 
is gevraagd naar de herleidbaarheid van het beleid en waar het op gebaseerd is, en dat dit 
niet terug te vinden is in het nu voorliggende stuk. Dat wordt alsnog opgenomen (SL).  

- N.a.v. punt 8 (rondvraag - jaarverslag) vraagt de voorzitter of 2 leden van de MR zich willen 
ontfermen over het jaarverslag. Dit komt volgende keer terug (voorzitter MR).  

- N.a.v. punt 8 (rondvraag - vergadering voorjaarsvakantie) meldt de voorzitter dat de 
vergadering van 22 februari verplaatst is naar 1 maart. Een deel van de leerlinggeleding van 
de MR is dan in Malawi.  

- N.a.v. punt 8 (rondvraag – MR-reglement) wordt gemeld dat het reglement en de notulen 
nog niet online staan. Daarnaast vindt er een discussie plaats over of er een separaat email-
adres voor de MR moet komen en zo ja, hoe dat moet luiden. De conclusie is dat gekozen 
wordt voor mr@notredame.nl en mails automatisch doorgestuurd worden naar de voorzitter 
van de MR. Het mailadres van de MR, het reglement en de notulen worden op de site van 
Notre Dame gepubliceerd (SL).  

 
→ De notulen worden vastgesteld.  

mailto:mr@notredame.nl


 

4. Financiële stukken 
 
De controller licht een aantal onderdelen uit de begroting 2023 en meerjarenraming 2024-2027 
nader toe. 
 
Algemeen: de begroting wordt opgesteld op basis van de huidige situatie en dit wordt doorgetrokken 
naar het volgende jaar en het meerjarenbeleid.  
 
Opvallende punten: 

- NPO-middelen die eind 2021 zijn ontvangen, zijn in een bestemmingsreserve geplaatst. Die 
middelen worden nu uitgenut en het is de bedoeling dat al deze middelen – plus het laatste 
deel dat waarschijnlijk in februari komend jaar nog uitgekeerd wordt - eind 2023 uitgegeven 
zijn. Het resultaat in de begroting is kosten-baten neutraal wat betreft NPO-middelen. In de 
jaarrekening ziet dit er straks anders uit. Een gedeelte van de NPO-plannen wordt namelijk 
gefinancierd vanuit de bestemmingsreserve en een gedeelte vanuit de laatste beschikking. 
De oudergeleding merkt op dat het lastig is dat de NPO-middelen integraal zijn opgenomen. 
De controller antwoordt dat er twee keuzes zijn: ofwel de daadwerkelijke inkomsten en 
uitgaven begroten met als gevolg een fors negatief resultaat in 2022 - er is immers in 2022 
geld uitgegeven dat in 2021 al binnen is gekomen - ofwel de effecten van de NPO-middelen 
elimineren. Notre Dame heeft voor het laatste gekozen, omdat zo de reguliere geldstromen 
beter in beeld zijn en daarop gestuurd kan worden. Dat was ook nadrukkelijk de wens van de 
Raad van Toezicht. Afgesproken wordt dat in een volgende vergadering van de MR de 
exploitatie van de NPO-middelen geagendeerd wordt (SL).  

- Wat betreft de rijksbijdragen gaat Notre Dame uit van de leerlingaantallen die nu bekend 
zijn.  

- Notre Dame gaat ervan uit dat als de kosten door inflatie hard zullen stijgen, er vanuit het 
ministerie reële compensatie komt. Met kleine kostenstijgingen aan de materiele kant, zoals 
van ICT en schoonmaak, is al wel rekening gehouden.  

- Voor de uitvoering van plannen met betrekking tot werkdrukvermindering is 1 fte aan de 
kostenkant begroot. Zo is het budget alvast geparkeerd.   

- Er wordt per 1 mei een nieuwe CAO verwacht, maar ook dat een eventuele kostenstijging 
gecompenseerd wordt door het Rijk. 

- Er zijn wat investeringsplannen gemaakt, waaronder de aanpak van de leerpleinen. 
Uitvoering hiervan zal niet in 2023, maar in 2024 plaatsvinden. Enkele zaken zullen wel dit 
jaar aangepakt worden, zoals meubilair en de lift.  
 

Er is vanuit de oudergeleding een vraag over de bijstelling risicovermogen en hoogte van de post 
onvoorzien. De controller antwoordt dat er al jaren een extra bedrag opgenomen wordt voor met 
name personele lasten die niet voorzien zijn, bijvoorbeeld voor noodzakelijke inhuur. De post 
onvoorzien is begroot op basis van ervaring van de afgelopen 10 jaar. Met betrekking tot het 
weerstandsvermogen is er een risico-inventarisatie gemaakt. Dit heeft ertoe geleid dat dit bedrag 
iets naar boven is bijgesteld.  
 
Daarnaast wordt een vraag gesteld over de solvabiliteit, omdat deze behoorlijk boven het landelijk 
gemiddelde ligt. Dit komt omdat de school weinig vreemd vermogen heeft en dus relatief veel eigen 
vermogen. Notre Dame blijft echter wel ver onder de grens van wat maximaal mag.  
 
Er wordt gevraagd of de energiekosten vergelijkbaar blijven. Vanwege de wko-installatie gebruikt de 
school heel weinig gas en worden er geen extra lasten verwacht. Wellicht komt er wel een generieke 



maatregel vanuit het Rijk om te compenseren. Dat zou dan voor Notre Dame gunstig uitpakken. Dit is 
echter niet in de begroting opgenomen.  
 
Vanuit de oudergeleding wordt opgemerkt dat er twee onderdelen een risico kunnen vormen. 
Enerzijds de personeelslasten vanwege een nieuwe cao en anderzijds de leerlingenaantallen die niet 
geheel beïnvloedbaar zijn. Met betrekking tot het eerste verwacht Notre Dame compensatie van het 
Rijk mocht dit zich voordoen. En wat betreft de leerlingaantallen is de instroom op Notre Dame 
behoorlijk constant. Bovendien zijn er relatief veel zij-instromers in leerjaar 4, bijvoorbeeld vanuit de 
Jorismavo en de Realschule - waar op gestuurd kan worden. 
 
Vanuit de personeelsgeleding komt de vraag waar de taakstelling van 0,75 fte landt. Dit betreft 
vooral de flexibele schil, en dan in het bijzonder tijdelijke uitbreidingen van mensen vanwege de 
NPO-middelen. Daarnaast neemt ook de formatie binnen de directie af van 4 naar 3 fte, en is er nu 
extra ondersteuning binnen de schoolleiding – met name op het gebied van de werving - die op 
termijn wegvalt.  
 
Er is een vraag vanuit de oudergeleding of de school geld ontvangt vanuit het 
samenwerkingsverband. Dat klopt, want ons samenwerkingsverband had een te grote reserve, 
waardoor er extra middelen naar de scholen zijn gegaan voor ondersteuning. Inmiddels is de reserve 
op orde en de bijdrage aan scholen daarmee ook bijna op het oude niveau. Volledigheidshalve wordt 
gemeld dat er binnen het samenwerkingsverband geen tekort is.  
 
→ De MR adviseert positief op hoofdlijnen, voor zowel de begroting 2023 als de  meerjarenraming 
2024-2027. 
 

5a – extra punt: Pest-incidenten 
 
Vanuit de oudergeleding wordt er opgemerkt dat er blijkbaar meer gepest wordt dan normaal en 
leerlingen – slachtoffers maar ook omstanders – daar last van hebben. Er wordt gevraagd aan de 
school daar actie op te ondernemen.  
 
Vanuit de personeelsgeleding wordt hierop gereageerd. Deze signalen zijn bij het personeel bekend, 
waarbij opgemerkt dat het niet in alle lesgroepen speelt. Binnen leerjaar 1 en 2 is inmiddels een 
inventarisatie gemaakt en wordt gericht actie ondernomen. Zo wordt er een programma opgezet om 
na de vakantie 1x in de week in de lesgroepen te werken aan sociale veiligheid en gewenst gedrag in 
de klas. Eind februari komt er een voorstelling naar school over buitensluiten en pesten. En 
daarnaast komen er schriftjes waarin leerlingen hun gevoelens kunnen opschrijven, dus ook gericht 
op omstanders. Er wordt bekeken of de film Spijt mogelijk getoond kan worden.  
 
De schoolleiding vult aan dat ook de schoolleiding hiermee bezig is. Het probleem speelt niet alleen 
op Notre Dame, het lijkt een landelijke trend, vooral in de onderbouw. Leerlingen lijken minder goed 
te weten wat wenselijk gedrag is, waardoor er ook onbewust pestgedrag zichtbaar is. Naast de 
preventieve kant die opgepakt wordt door de teams zelf, worden leerlingen wiens naam genoemd 
wordt, aangesproken op hun gedrag en worden ouders daar ook bij betrokken. Het streven is om 
hier meer coherent beleid op te maken. Op de vraag vanuit de oudergeleding of omgangsvormen op 
een ouderavond besproken kan worden, antwoordt de schoolleiding dat ze het bij de ouderraad in 
zal brengen als suggestie voor een thema-avond (SL).  
 
Vanuit de oudergeleding wordt aangevuld dat smartphones en sociale media ook een grote rol 
spelen. En dat het lastig is om daar als ouders en school grip op te houden. Daarnaast komt ook het 



verzoek om rekening te houden met leerlingen die nu geen last hebben van pestgedrag en die hier 
ook niet mee te belasten.  
 
Tot slot merkt een lid van de personeelsgeleding nog op dat leerlingen uit leerjaar 1 binnenkort zelf 
gaan plannen, daardoor in andere samenstellingen workshops volgen en dat daardoor de 
samenstelling van de lesgroepen minder bepalend zal zijn. Dit zal vanuit team 1 goed in de gaten 
worden gehouden.  
 

5. Overgangsregeling leerjaar 3 
 
De schoolleiding licht de voorliggende regeling toe. De schoolleiding begrijpt dat het onwenselijk is 
om een overgangsregeling halverwege het schooljaar pas vast te stellen. Tegelijkertijd was dit al 
breed aangekondigd en denkt de schoolleiding dat het in het belang van de leerlingen in leerjaar 3 is 
dat ze goed voorbereid zijn op de bovenbouw.  
 
Vanuit de oudergeleding komt de vraag of er uit de evaluatie van het voorsorteren nog andere zaken 
zijn gekomen. De schoolleiding zegt dat er twee dingen uitkomen. Voorsorteren leidt ertoe dat 
leerlingen meer motivatie hebben voor de vakken die ze gaan kiezen. Tegelijkertijd stoppen ze met 
werken aan vakken die ze niet kiezen. Dit is niet alleen voor docenten vervelend, maar ze missen 
daardoor ook basisvorming. Overigens maakt het voor leerlingen die serieus met hun studie bezig 
zijn, weinig uit of ze kunnen voorsorteren of niet. Voor leerlingen die wat meer hun best moeten 
doen, is het een goed om te laten zien dat je er tot het einde van leerjaar 3 aan toe hard voor 
gewerkt hebt.  
 
Daarop komt de vraag vanuit de oudergeleding wat je precies meet: resultaten of inzet. De voorkeur 
gaat uit naar een objectieve beoordeling en dan zou de norm en niet een bespreking leidend moeten 
zijn. Vanuit het personeel is het antwoord dat bij een bespreking tijdens een overgangsvergadering 
wordt gekeken hoe kansrijk een leerling is in de bovenbouw. Daarbij zijn zowel resultaten als 
werkhouding belangrijk. Werkhouding wordt daarbij als goede voorspellende waarde gezien. Het is 
geen garantie, maar school geeft leerlingen graag een kans en het vertrouwen.  
 
De overgangsregeling wordt na de overgangsvergadering geëvalueerd. Een eventuele wijziging wordt 
voortaan tijdig aan de MR voorgelegd (SL).  
 
Tot slot wordt door zowel ouder- als personeelsgeleding de opmerking gemaakt dat de overgang van 
onderbouw naar bovenbouw sowieso lastig is. Dat staat los van het onderwijssysteem en de norm, 
maar hangt samen met de hoeveelheid en moeilijkheid van de lesstof. Daarbij is het wenselijk dat de 
school duidelijk communiceert over het wel of geen huiswerk maken. Notre Dame is geen 
huiswerkvrije school. In de onderbouw wordt gecommuniceerd dat je in principe op school je werk 
kan maken. In de bovenbouw moet je daarnaast ook echt thuis werken om succes te hebben. 
Complimenten voor eigenwijzer.  
 
→ De MR stemt in met de nieuwe overgangsnorm leerjaar 3.  
 
6. Taalbeleid 
 
De wijzigingen vanuit de vorige vergadering zijn opgenomen. De wijziging die mist – zie agendapunt 
3b – wordt alsnog verwerkt.  
 
7. Rondvraag 
 



• Vanuit de oudergeleding komt de vraag of er een schoolfeest en/of gala voor leerjaar 1 kan 
komen. Er is nog geen feest gepland. Eigenaarschap van leerlingen wordt gestimuleerd en 
gewaardeerd, voorstellen zijn welkom.  

 

• Prison Island was erg leuk.  
 

• Vanuit de oudergeleding komt de vraag of de brandoefening al is geweest.  
Dat is het geval. De schoolleiding meldt dat, in tegenstelling tot geruchten, het hek achter op 
het veld wel open kan. Om achter op het veld te verzamelen is overigens op verzoek van de 
brandweer, zodat de hulpdiensten gemakkelijk bij de ingang van de school kunnen komen.  
 

• De aftredende schoolleider neemt afscheid van de MR. Hij dankt de leden voor de prettige 
samenwerking.  

 
De voorzitter sluit de vergadering om 21:20 uur.  
 
 
Actielijst 

 
Onderwerp Naam Datum Afgerond 

    

Opstellen jaarverslag MR Vz MR 20-12-2022  

Allergieënprotocol agenderen bij SL SL 20-12-2022  

Toevoeging in taalbeleid opnemen SL 01-03-2023  

Mailadres en reglementen op website plaatsen  SL 01-03-2023  

De exploitatie van NPO-middelen agenderen SL 01-03-2023  

Nagaan of de film “Spijt” getoond kan worden SL 01-03-2023  

Het onderwerp pesten inbrengen bij de ouderraad 
als suggestie voor een thema-avond 

SL 01-03-2023  

 
 
 


